
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 629 af 10. juni 2014 (alm. del). Spørgsmålet er stillet 

efter ønske fra ikke-medlem af udvalget (MFU) Michael Aastrup Jensen (V). 

 

 

 

Morten Østergaard 

/ Jens Madsen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
J.nr. 14-3131862 

26. juni 2014 

Skatteudvalget 2013-14
SAU Alm.del endeligt svar på spørgsmål 629
Offentligt



 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

SKAT oplyser i rapporten ”Målbillede for lokalisering i 2020”, at man har flerbrugerhuse 

i Rønne og Aarhus. Vil ministeren oplyse, hvorfor den unikke løsning om flerbrugerhuset 

i Randers ikke er medtaget i rapporten? 

 

Svar 

Jeg kan oplyse, at den anvendte definition af flerbrugerhuse bl.a. omfatter fælles drifts-

personel. Det har der ikke været tale om i Randers, idet den eneste fælles aktivitet med 

kommunen var fælles kantine. Ansvaret for kantinedriften påhvilede SKAT. Kantinen 

blev lukket 1/1 2014. Af den grund er det ikke fundet relevant at nævne Randers i 

forbindelse med flerbrugerhuse i rapporten, da der ikke var tale om et flerbrugerhus, 

men et hus med to selvstændige lejemål. 
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